



REFERAT

Bestyrelsesmøde den 06. marts 2025
kl. 17:30 i klubben

1) Korte punkter +/- 5 min. pr. pkt.

- A. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt.
- B. Status fra Membership – AF. Vi er pt 402 medlemmer (pr. 31.12 24 var det 439 personer).
- C. Økonomi, herunder bankstatus, etc. – SBS. Det har handlet om, at få regnskab 2024 færdigt. Status på økonomi kommer til næste møde.
- D. Activities, nuværende og fremtidige, Road Captains mm – MD: Der har været RC møde, alle ture til og med juli er planlagt. Der er de to faste ugentlige ture (tirsdag og torsdag), derudover div. weekend- og charity ture. Vi kører bare.
- E. Baren – status – AC: Baren er status quo. Når Arne overgår til at være assistent director (til GF), så træder Christina eller Jan Guldberg ind som barchef. Allan D. vil spørge, om den nye barchef vil stille op som suppleant til bestyrelsen.
- F. Indtryk og feedback fra klubben siden sidste bestyrelsesmøde. Hvilke vibrationer er der ude blandt medlemmerne? – Baseret på feedback og kommunikation vi har haft med medlemmerne via mail, sms, facebook mv. AC: Klaus Stampe har spurgt, om han må holde et foredrag om Super Rally, som skal holdes i maj 2026. Vi træf for flere år siden en beslutning om, at vi afholder os fra at reklamere for andre klubber og deres arrangementer, derfor bliver det et nej tak. AC giver besked.
- G. CAPS, status – LK. Der er "Harley-night" næste fredag den 14.3.25. SH sørger for at skaffe HOG medlemmer til div. hjælp til givenheden.

3) Diverse +/- 5-15 min. pr. pkt.

- A. In dept gennemgang af regnskab – SBS: Stine gennemgår regnskabet for 2024 og budget for 2025. Det ser fint ud, vi har et overskud på ca. 70.000 kr.
- B. Generalforsamling 2025 – Den 23/3 er fastsat – AD: Det er ærgerligt, at der ikke er nogen, der har meldt sig til at stille op til bestyrelsen. Både kasserer og suppleant mangler. Vi står med en udfordring med mgl kasserer, Mona vil gerne midlertidig hjælpe til, men det er jo ikke en permanent løsning. Stine og Mona kører parløb indtil anden kasserer er fundet, hvis det ikke lykkes til GF.
 - 1) Deadline for indkomne forslag og kandidater var 2. marts.
Ingen forslag eller kandidater har meldt sig.
 - 2) SD ønsker at stille op til bestyrelsen, til den nu tomme BP1 som Arne efterlader sig.
Det efterlader en tom Suppleant plads der således er i åbent valg på GF. Vi kan dog finde egnede kandidater og "prikke" dem på skulderen inden GF.
 - 3) Der er ingen som har meldt sig til den åbne Treasurer post. Det skaber et tomrum der ikke er i overensstemmelse med vedtægterne og charter, men vi kan nok forsvare en periode uden en officiel Treasurer. Mona har meldt sig på interim Treasurer indtil en egnet kandidat findes. Mona ønsker ikke at træde ind i bestyrelsen, men kun at referere til en udpeget primary officer. En ny Treasurer skal vælges ind ved en ekstraordinær GF. ALLE: godkender den aftale.
- C. Membership ansvaret skal placeres. I udgangspunktet til Arne når han vælges til Ass Dir. Det kommer til at være hos AC, og AF sørger naturligvis for en overlevering – og efterfølgende supervision, hvis det er nødvendigt – så AC kan få det fra datoen for GF.

- D. Merchandise – ansvarsområdet skal videregives – AD/AF: Vi foreslår SD, at han evt. kan tage opgaven med merchandise. Det siger SD ja til.
- E. Evt. AF: skal der laves en beskrivelse af, hvad der skal på facebook og hvad der skal i kalenderen? MD: Køreteknisk kursus, 10 kursister á 550 kr. + moms/person. Det er den 3 maj, 24 maj, 31 maj og 15 juni. Klubben giver et tilskud, og det undersøges, om Gjensidige vil betale noget også. AF kontakter Nicki fra Gjensidige for at spørge om tilskud. MD laver opslag til den 3 og den 24 maj, og så bliver det den dag, hvor flest kan. SH: er der en fra bestyrelsen, der vil åbne klubben den 7 april, så der kan gøres rent efter "åben hus"? SD melder sig. Tak 😊
- F. Fastlægning af kommende 2 mødedatoer. Til GF mødes vi kl. 10, mødet starter kl. 11.00. AD køber wienerbrød. Møde med ny bestyrelse den 25. 3. kl. 17.30.
- G. Sammenfatning af dagens møde og konklusion herpå. Det blev et langt møde, hvor vi fik vendt mange vigtige emner. God ro og orden 😊

Afslutning kl. 20:45